

# Notulen vergadering Dorpsraad Middemie

Datum: 27-06-2022

Locatie: Middemie 25

Voorzitter: Femke Haitsma Mulier

Notulist: Lucas Vroom

Aanwezig: Femke Haitsma Mulier (vz.), Marjan Houtman (vice-vz), Thiemo van Rossum (secr.), Lex Ransijn (penn.), Johan Bronsdijk, Lucas Vroom

Afwezig: -

---

## 1. Opening en mededelingen

Om 20:22u opent de voorzitter de vergadering.

## 2. Notulen 16 mei

Op de notulen van de vorige vergadering zijn geen op of aanmerkingen. Deze worden goedgekeurd en zullen gepubliceerd worden op de website. Femke zal Renske nog vragen om documenten over de dorpsvisie door te sturen.

## 3. Ingekomen stukken

Mail van Daan Smit (EV verkeer) met brief over aanpassingen aan de weg i.v.m. verkeersremmende maatregelen. In Middemie is deze brief huis-aan-huis verspreid.

Mail van GDO/Wim Schoenmaker over de subsidie voor de dorpsraden. Er was enige onduidelijkheid ontstaan over de subsidietermijnen/budgetten van de gemeente, maar de dorpsraads subsidie zal gewoon verstrekt worden.

Mail van Hans Visser (DR Hobrede) over de gang van zaken rondom de enquête over ondergrondse containers. De enquête werd 16 juni, een dag na het GDO, gepubliceerd zonder de dorpsraden daarvan op de hoogte te brengen. De enquête is opgesteld door de Rekenkamer van de gemeente en daar hebben het college en de raad geen invloed op.

Mail van Rabobank dat wij zijn aangemeld voor de Clubactie van de bank.

## 4. GDO

**Presentatie Sociaal Domein:** Caroline de Graaf is als beleidsmedewerker Ontwikkeling en Projecten betrokken bij het vormgeven van het nieuwe Sociaal Domein. Tijdens het GDO van 15 juni jl. presenteerde zij de plannen van de gemeente voor het nieuwe sociaal domein. Vanuit de gemeente wordt het samengebracht onder 1 persoon. Verschillende steunpunten worden duidelijker gemaakt en procedures worden beter.

Als dorpsraad hier aandacht aan besteden en aangeven wat er allemaal mogelijk is en hoe het werkt. Handleiding opstellen over hoe het werkt. Via thema-avond meer aandacht aan dit onderwerp besteden.

Seniorenraad wil graag meedenken en advies geven, maar kunnen zelf geen beleid maken.

Caroline zal via het gdo de dorpsraden op de hoogte houden en wij zullen ook zelf vragen om info.

## 5. Senioren

Werkgroep senioren opzetten om activiteiten te organiseren. Gemeente zal ondersteunen maar zelf niks organiseren.

Via de website doorverwijzen naar gemeentesite en aangeven wat waar te vinden is. Duidelijk vastleggen wat de werkgroep wel en niet doet.

Met andere verenigingen overleggen in hoeverre we samen iets kunnen organiseren.

Informatie ook via website en kikkerkoerier. Bij mensen langs om te helpen. Gemeente vragen om langs te gaan als mensen vragen hebben.

Via dorpsberichten vragen wie er in de werkgroep plaats willen nemen.

Marjan zal Wim vragen of concept integraal beleidskader sociaal domein gedeeld kan worden.

## 6. Dorpsvisie

Zoals met Renske besproken tijdens de vorige vergadering, zullen wij onze Dorpsvisie gaan opstellen. Thiemo heeft een opzet gemaakt en met de rest gedeeld, zodat iedereen zijn deel kan toevoegen.

Maandag 18 juli zullen we bij Femke thuis om 20:15u afspreken om het document door te nemen. Vervolgens zal het document na goedkeuring verspreid worden op onze kanalen.

## 7. Status lopende projecten

**N247:** Nog geen reactie van provincie over onderhoud van de wegen nav ongeluk. Vragen of er maatregelen zijn genomen en is er een rapport van het ongeluk.

Misschien via WOB/WOO opvragen?

Johan zal navragen hoe het zit bij andere provinciale wegen met bushaltes en oversteken.

Hoe kan het veiliger worden gemaakt. Kruispunt klemweg met verkeerslichten of rotonde.

**Speeltuinen:** Afspraak in de maak. Thiemo zal contact houden met contactpersoon van de gemeente. Hobrede heeft aangeleverd waaruit zij kunnen kiezen. Vraag over schoolplein, maar dat samen doen is niet mogelijk.

Werkgroep speeltuinen opzetten om het te coördineren.

ZB heeft vragen gesteld in de raad over de speeltuinen in Middellie. Beide speeltuinen blijven behouden. Participatie start dit jaar.

Stukken over speeltuinen op de site publiceren in dossier 'Speeltuinen'.

Stukje in de kikker over speeltuinen en verkeer.

**Groenparticipatie:** Femke heeft bamboe gehaald om de vakken in de meeuwenstraat af te zetten. Contact met school nodig om stokken en touw te plaatsen. Mensen vragen om te helpen met onderhoud.

**Zwemsteiger:** Lex heeft beide locaties voorgesteld. HHNK heeft voorkeur voor axwijk. Lex heeft offerte voor drijvende steiger opgevraagd en locatie voorgelegd aan HHNK. Langs de ringvaart net naast de bocht ipv in de bocht. HHNK is akkoord met locatie. Lex heeft samen met Havik schets laten maken voor permanente steiger.

Steiger 6m palen en 2x15m

Lex heeft documenten naar Joeri gestuurd met de vraag hoe verder. Marjan zal de documenten indienen bij Initiatievenloods Lisa Rinkel. Lex heeft gevraagd of ze snel kunnen reageren zodat het nog in de kikker kan. Afstemmen met Havik hoe het zit qua onderhoud.

#### **8. Wat verder ter tafel komt**

UBO hoeft waarschijnlijk niet, maar Thiemo zal het uitzoeken.

Thiemo heeft ons aangemeld voor de clubactie van Rabo. Moeten we er zelf iets mee doen of inzamelen voor een bepaald doel? Misschien voor de zwemsteiger, kerstboom of andere zaken die niet binnen de subsidie van de gemeente vallen.

Onkosten GDO mogen we indienen bij Joeri.

Angelique Bootsman en Joeri uitnodigen voor presentatie Dorpsvisie.

#### **9. Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering om 22:30u. De volgende samenkomst zal gaan over de Dorpsvisie en staat gepland op 18 juli.